
Uddannelsesudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 10. august 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Samrådsspørgsmål BO
Finder ministeren det tilfredsstillende, at klassekvotienterne på gymnasierne
stiger år efter år, og hvis ikke, hvad vil ministeren da gøre for, at klassekvo-
tienterne holder op med at stige?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nanna Westerby (SF).

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose
formand
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